
 
 

 
 

                                                                                                             Ravne na Koroškem, 15. 5. 2018 

OBČINA RAVNE NA KOROŠKEM 

Gačnikova pot 5 

2390 Ravne na Koroškem 

 

ZADEVA: ODGOVOR ZKŠTM NA SKLEP OBČINSKEGA SVETA št. 468 

Spoštovani!  

Zaradi priprave konstruktivnega predloga, ki bi se ga radi držali, bom v naslednjih stavkih 

podal vprašanja in pomisleke ter usmeritve. 

Zavod za kulturo, šport, turizem in mladinske dejavnosti Ravne na Koroškem je v letu 2017 

beležil naslednje fiksne stroške na področju športa in športnih objektov: 

 OGREVANJE: 100.180,62 EUR 

 ELEKTRIKA: 51.115,17 EUR 

 ČIŠČENJE: 53.234,06 EUR 

 ZAVAROVANJE: 10.580,00 EUR 

 KEMIKALIJE: 14.757,73 EUR 

 KOMUNALNE STORITEV: 17.286,94 EUR 

 SANITARNA TOPLA VODA: 17.966,08 EUR 

 TOPLOTNA ČRPALKA: 6.001,56 EUR  

 

SKUPAJ: 271.122,16 EUR   

 

 



 
 

 
 

Zavod je za pokrivanje teh stroškov v letu 2017 prejel naslednja sredstva: 

 

 POKRIVANJE IZDATKOV ZA BLAGO IN STORITVE ŠPORT: 90.000,00 EUR 

 LPŠ: 50.154,09 EUR 

 KRITJE STROŠKOV ZA BALON: 30.000,00 EUR 

 

SKUPAJ: 170.154,09 EUR 

 

Izpostavil sem samo fiksne stroške, ki jih ima Zavod zaradi infrastrukture, ki jo je prejel od 

ustanovitelja v upravljanje. V teh stroških niso vključeni vsi ostali stroški, sploh pa tukaj ni 

stroškov tekočega vzdrževanja objektov, ki jih lahko ocenimo na 100.000,00 EUR letno. 

Samo za vzdrževanje nogometnega igrišča smo v letu 2017 porabili 28.800,00 EUR.  

 

ODHODKI - PRIHODKI =  

 minus 100.968,07 EUR + (minus TEKOČE VZDRŽEVANJE OBJEKTOV) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 

ZAKLJUČEK 

Zavod za kulturo, šport, turizem in mladinske dejavnosti Ravne na Koroškem v vsako 

poslovno leto vstopa s primankljajem 150.000,00 EUR, ki ga mora z zelo aktivnim delom 

pokriti iz tržnega segmenta. Tako je v zelo deprivilegiranem položaju v primerjavi z 

ostalimi zavodi. Je edini zavod, ki od Občine ne pridobi vseh sredstev za pokrivanje fiksnih 

stroškov. Od nas se pričakuje, da bomo z lahkoto pokrili vse stroške ter celoten manjko, ki 

ga Občina ne uspe zagotoviti.  

 

Zato je to delo zelo nehvaležno in stresno, saj se nas obsoja za primankljaj, ki niti ni naš, 

pač pa nastaja zaradi tega, ker ima Občina v lasti osnovna sredstva, ki stanejo in so veliko 

breme.  

 

Prav tako je potrebno poudariti, da so vse injekcije v smeri sanacije brezpredmetne, če se 

težave ne bomo lotili na samem začetku. Opazili smo, da s sredstvi za sanacijo likvidnosti 

pokrijemo velik del starih obveznosti, ampak zaradi nepravilnega financiranja nastajajo 

nove obveznosti. Zato tukaj apeliram, da je potrebno prvo zagotoviti dovolj sredstev, ki 

bodo pokrivala vsaj fiksne stroške. 

 

Naj poudarim, da smo za leto 2018 že predlagali povišanje sredstev, ki so sicer z manjšimi 

korekcijami navzdol tudi bila sprejeta. Tako se je prispevek za šport povečal z 90.000,00 

EUR na 110.000,00 EUR. Na drugi strani pa smo že prejeli obvestilo družbe Petrol, d. d., ki 

nam sporoča, da se bo kljub energetski sanaciji z dobavo nove presostatične ponjave 

zaradi drugačnih obračunov elektrike le-ta v kurilni sezoni 2018/2019 povišala za 

25.000,00 EUR.  

 



 
 

 
 

Skratka, fiksni stroški za naše objekte so in se še povečujejo. Prav je, da se dogovorimo, na 

kakšen način bomo vse to financirali in ne polagamo vsega bremena na vodstvo Zavoda. 

Na Zavodu smo že sprejeli številne ukrepe, s katerimi smo določene stroške že znižali, 

pridobili nova zunanja donacijska sredstva in povečali prihodke iz tržne dejavnosti. Tako 

smo v samo dveh letih povečali prihodke iz 1 MIO EUR na 1,6 MIO EUR. Vsekakor bomo še 

naprej aktivno delali na tržnem delu in spremljali vse stroške. Je pa nesporno, da moramo 

skupaj poiskati rešitev za zagotovitev sredstev za pokrivanje fiksnih stroškov. 

 

Tako na Občino Ravne na Koroškem naslavljam vprašanje: 

 

 1. Kakšno bo financiranje zavoda ZKŠTM v letih 2019, 2020, 2021? Koliko sredstev 

se bo namenilo za financiranje fiksnih stroškov, ki nastajajo z naslova športnih 

objektov? 

 

Na podlagi navedenega odgovora lahko na ZKŠTM pripravimo resen sanacijski načrt. 

 

S spoštovanjem, 

Aleš Logar, mag. posl.ved 

direktor ZKŠTM  

 


